
“第二十三屆澳門國際貿易投資展覽會”及“2018年葡語國家產品及服務

展（澳門）”新聞發佈會 

23rd MIF and 2018 PLPEX Press Conference 

日期/Date：  2018-10-16  (星期二 Tuesday)  

時間/Time： 15:00  

地點/Venue： 澳門威尼斯人展館 A及 B 

Exhibition Hall A and B, The Venetian Macao 

流程/Rundown 

14:30 嘉賓及傳媒到達 

       Arrival of guests and media  
 
15:00 司儀宣佈新聞發佈會開始，主要嘉賓進行大合照 

Welcome and introduction of the guests and group photo 
 
15:15 澳門貿易投資促進局執行委員暨“第二十三屆澳門國際貿易投資展覽會”及

“2018年葡語國家產品及服務展（澳門）”總協調 

李藻森 先生介紹第 23rd MIF及 2018 PLPEX之亮點 

Introduction of the highlights of 23rd MIF & 2018 PLPEX by Executive Director of 

IPIM and Coordinator of the23rd MIF & 2018 PLPEX, Mr. Sam Lei 

 

15:30  夥伴國－莫桑比克工業和貿易部部長拉任德拉‧德索薩致辭 

       介紹莫桑比克參加MIF之情況及特色 

Introduction of the latest working progress and special features on the participation 

of MIF Partner Country – Mozambique, Minister of Industry and Commerce, Mr. 

Ragendra Berta de Sousa 
 

15:40 夥伴省－福建省商務廳港澳處處長孫建江致辭 

介紹福建省參加MIF之情況及特色 

 Introduction of the latest working progress and special features on the participation 

of MIF Partner Province –Fujian, Fujian Provincial Department of Commerce, 

Director of Division of Hong Kong and Macao Affairs, Mr. Sun Jianjiang 

 

15:50  23rd MIF承辦機構項目統籌何海明先生作介紹 

 Introduction of 23rd MIF and 2018 PLPEX , by Coordinator of 23rd MIF, Mr. Alan 

Ho 

 

16:00  2018 PLPEX承辦機構項目統籌林中賢先生作介紹 

      Introduction of 23rd MIF and 2018 PLPEX by Coordinator of 2018 PLPEX, Mr. 

Tony Lam 
 
16:10 答問時間  

      Q&A Section  

 

16:30  傳媒巡視搭建情況  

      Site-visiting 
 

Remarks/備註: SI service is provided (Cantonense, Portuguese, English)/現場設有即時廣東話、普通話、葡文及英文翻譯 


